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The Corporate and Institutional Members of the Canadian Association of 
Physicists are groups of corporations, laboratories, and institutions who, 
through their membership, support the activities of the Association. The 
entire proceeds of corporate membership dues are paid into the CAP 
Foundation.

c o r p o r a t e / c o r p o r a t i f s

A g ile n t  T e c h n o l o g ie s , V a c u u m  
Pr o d u c t s  D iv is io n  

B ubble  T e c h n o l o g y  In d u s t r ie s  
C a n b e r r a  C o .
CCR Pr o c e ss  Pr o d u c t s

The Canadian Association of Physicists cordially invites interested corporations 
and institutions to make application for Corporate or Institutional membership. 
Address all inquiries to the Executive Director at cap@uottawa.ca.

Les membres corporatifs et institutionnels de l'Association canadienne des 
physiciens et physiciennes sont des groupes de corporations, de laboratoires 
ou d'institutions qui supportent financierement les activites de l'Associa­
tion. Les revenus des contributions deductibles aux fins d'impôt des 
membres corporatifs sont entièrement verses a la Fondation de l'ACP.
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P er im eter  In st it u t e  fo r  T h eo r e tic a l  Ph y sic s

s n o l a b  
t r i u m f

L’Association canadienne des physiciens et physiciennes invite cordialement corpora­
tions et institutions a faire partie des membres corporatifs ou institutionnels. 
Renseignements auprès de la directrice executive au cap@uottawa.ca.
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P l a sm io n iq u e  In c .
S y st e m s  fo r  R e se a r c h  C o r p .
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